
Medborgarförslag     06-11-28 
 
Kategori: Barn & ungdom 
Rubrik: Skridskobanan i Vasaparken 
Förslag:  
Skridskobanan i Vasaparken var efterlängtad av många och skulle ge barnen i Vasastan en 
lättillgänglig skridskobana att vara på. Resultatet blev en ishockeyrink utan de skydd som krävs 
för en sådan anläggning. Jag har besökt många andra liknande anläggningar men aldrig upplevt 
en liknande inställning till det klubbförbud som faktiskt finns även här. 
 
Förslag är att större skyltar sätts upp (just nu finns inga skyltar alls) samt att man i ett inledande 
skede har vakter som kan se till att förbudet efterföljs. Nu är det så vedertaget att klubbor kan 
användas att endast skyltar inte kommer att hjälpa.  
 
I annat fall kommer det fortsätta hända olyckor med klubbor och puckar då inte alla har 
skyddsutrustning på sig.  
 
Hade man byggt upp en ishockeyrink hade banan kunnat utnyttjas för både ishockey och 
skridskoåkning på olika tider. Detta hade absolut varit det bästa. 
 
Mvh 
Ann-Sofie Jochelson 
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